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З А П И С Н И К 
са 4. сједнице Заједничке комисије за економске реформе и развој 
Парламентарне скупштине БиХ, одржане 31. јануара 2008. године 

  
Сједница је почела у 9.15 часова. 
Сједници је  предсједавао Драго Љубичић, предсједавајући Комисије. 
Сједници су присуствовали:, Бајазит Јашаревић, Рудо Видовић, Адем Ибрахимпашић, Хаџи Јован Митровић, 
Хазим Ранчић, Мехмед Суљкановић, Слободан Шараба, чланови Комисије. 
Оправдано  су одсуствовали: Азра Хаџиахметовић, Рифат Долић, Иво Миро Јовић и Јован Тодоровић. 
 
За сједницу је предложен и једногласно усвојен  сљедећи  
 
                                                                       Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Усвајање Записника са 3. сједнице Комисије; 
2. Иницијатива Удружења дионичара, акционара и удјеличара БиХ, са предлогом закључка у правцу 

доношења закона о подјели без накнаде дионица/акција јавних предузећа, приватизацији јавних 
предузећа, приватизационом регистару, заједничком инвестиционом фонду (ЗИФ) и нацоналном 
инвестиционом фонду (НИФ) и закона о јавном упису цертификата у процесу приватизације преосталих 
друштвених предузећа; 

3. Иницијативе Центара цивилних иницијатива са образложењем, упућене пресједавајућим оба Дома 
Парламентарне скупштине БиХ, са ставом колегијума домова; 

4. Извјештај о раду Заједничке комисије за 2007.годину; 
5. Оријентациони радни план Комисије за 2008. годину; 
6. Текућа питања. 

 
Прије разматрања тачака дневног реда, предсједавајући Комисије упознао је присутне са Забиљешком која 
је сачињена 24. 01. 2008. године на основу разговора о тачкама предложеног дневног реда, када је 
договорено да се обави разговор са представницима  Удружења дионичара, акционара и удјеличара БиХ  у 
вези са њиховим иницијативама. Међутим, тог дана Комисија  није одржала сједницу због недостатка 
кворума,  која је по други пут заказана. Предложено је да текст Забиљешке  послужи  као основ за вођење 
расправе и усвајања закључака по тачкама дневног  реда.  
 

 Ад. - 1. Усвајање Записника са 3. сједнице Заједничке комисије 
 
 Записник са 3. сједнице Заједничке комисије за економске реформе и развој усвојен је једногласно, без  
примједаба.  
 
Ад. - 2. Иницијативе Удружења дионичара, акционара и удјеличара БиХ са предлогом закључка у  
             правцу доношења: закона о подјели без накнаде дионица/акција јавних предузећа,  
             приватизацији јавних предузећа, приватизационом регистру, заједничком инвестиционом  
             фонду (ЗИФ) и националном инвестиционом фонд (НИФ) и закона о јавном упису цертификата 
             у процесу приватизације преосталих друштвених предузећа 
 

У расправи су учествовали: Мехмед Суљкановић, Бајазит Јашаревић, Драго Љубичић, Адем 
Ибрахимпашић, Рудо Видовић и Слободан Шараба. 

Мехмед Суљкановић имао је примједбу техничке природе на Забиљешку са састанка Комисије на 
другој страници,  у тачки 3 у другом реду, и предложио да се ријечи: ''предузму одређени стратешки циљеви'' 
замијене ријечима: „подрже одређени стратешки циљеви“ . 
 



 2

Бајазит Јашаревић је нагласио да је члановима Удружења дионичара, акционара и удјеличара БиХ 
потребно рећи да је разматрање наведених  предлога закона у надлежности ентитетских влада.  

Драго Љубичић појаснио је да је на састанку са члановима Удружења, који је одржан 24. јануара 2008. 
године, констатовано да је намјера Удружења, као невладине организације, била да иницира рјешавање 
проблема који је евидентан; да је иницијатива добра и треба је подржати те обавијестити  подносиоце 
иницијативе  да предлоге закона  треба да разматрају ентитетске владе, односно ентитетски парламенти Овај 
предлог чланови Комисије једногласно су подржали. 
                Koмисија је једногласно закључила да подржи Иницијативу Удружења дионичара, акционара и 
удјеличара БиХ,  чија  је  намјера била да се законским прописима дефинше рјешавање приватизације 
преосталих предузеће у којима је већински власник држава,  те да законе који предлажу треба да разматрају 
ентитетске владе и парламенти. 
О закључку треба обавијестити колегијуме домова и подносиоце Иницијативе. 
 
Ад. - 3. Иницијативе Центара цивилних иницијатива са образложењем, упућене пресједавајућим оба 
             дома Парламентарне скупштине БиХ, са ставом колегијума домова 
 

Овим иницијативама жељели су се на нивоу државе подржати одређени сратешки циљеви за 
ефикасније рјешавање кључних друштвених проблема као што су: незапосленост, сиромаштво, здравствена и 
социјална заштита, проблеми младих, унапређење пољопривреде, образовања, директних страних улагања, 
борба против корупције и др. 

Чланови Заједничке комисије једногласно су подржали иницијативе. 
             Комисија је једногласно  з а к љ у ч и л а да подржи иницијативе ЦЦИ-ја, које су достављене на 
разматрање и Савјету министара БиХ, те да ће одређени предлози акционих планова и стратешки циљеви у 
рјешавању кључних проблема на које се иницијативама указује бити узети у обзир ради сагледавања и 
разматрања на државном нивоу. 
О закључку треба обавијестити колегијуме домова и подносиоце иницијатива. 
 
Ад. - 4. Извјештај о раду Заједничке комисије за 2007. годину  
 
          Комисија је једногласно усвојила Извјештај о раду Заједничке комисије за 2007. годину и   
закључила  да се достави Представничком дому и Дому народа.  
 
 Ад. - 5. Оријентациони радни план Комисије за 2008. годину 
 

У расправи су учествовали: Мехмед Суљкановић, Драго Љубичић, Адем Ибрахимпашић и Хазим 
Ранчић. 

Мехмед Суљкановић је предложио да Комисија, с обзиром да је већ једном доведена у питање 
сврсисходност њеног рада, покуша наћи тему о којој би расправљала и тако дала већи допринос, не чекајући 
да је колегијуми домова одреде као надлежну комисију.  

Драго Љубичић се сложио са овим предлогом те изразио наду да ће  Комисија временом добити  више 
простора за рад. 

Адем Ибрахимпашић, као конкретан примјер, навео је чињеницу да је Заједничка комисија за 
економске реформе и развој требало да разматра Предлог закона о измјенама Закона  о царинској тарифи, као 
економској реформи. Међутим, наведени предлог закона никада није упућен Заједничкој комисији, већ само 
Комисији за спољну трговину и царине. С обзиром да се надлежности неких комисија подударају, измјенама и 
допунама пословника домова, чија је израда у току, требало би то измијенити.  
               Комисија је  усвојила предлог да се Оријентациони радни план Комисије за 2008. годину допуни 
дијелом који се односи на међупарламентарну сарадњу и остале активности те закључила да такав 
једногласно утврђени  Оријентациони радни план Комисије за 2008. годину  достави  колегијумима домова.   
 
Ад. - 6. Текућа питања 
 

У оквиру ове тачке дневног реда није било расправе. 
 

        Секретар Заједничке комисије    Предсједавајући Заједничке комисије 
                 Емира Чешљар           Драго Љубичић 


